
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Ramsvik kirke  

Møtedato: Tirsdag 10. juni 2025 

Tid: kl. 18:00 – 21:00 

 

• Ord for dagen: Gunn Heidi 

• Mat: Gunn Heidi 

 

Disse møtte:  

Helena Sørensen, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, Beate 

Rønning Vågen, Ingunn Fossbakk (vara for Frode Askjem), Vigdis Schei, Gunn Heidi Husby Lian, 

Irene Dypvik og Ingunn Aarseth Høivik 

Forfall: Frode Askjem og Katharina Moe Dahle. Det lyktes ikke å skaffe vararepresentant for 

Katharina.  

Spesielt inviterte:  

Kantor Olegs Alohins, diakon Inger Falch Løwø og Helga Marit Myran. Helga Marit var forhindret 

fra å møte.  

 
Vi startet møtet med: 
• Ord for dagen. Gunn Heidi fortalte om de ulike bøkene hun har fått fra kirka i løpet av livet 

og minner knyttet til dem (Min kirkebok, Godt nytt, Brudebibel og ei salmebok. Den siste 

fikk hun fra søstrene sine i konfirmasjonsgave!) Hun leste en historie fra Min kirkebok før vi 

sang to bevegelsessanger som står i den boka.   

• Godkjenning av referat fra 5. mai 2025. Referatet ble godkjent. 

• Godkjenning av innkalling og saksliste. Innkalling og saksliste ble godkjent.  

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

10/25 Kirketelt på Rissamartnan 2025 Notat fra diakonen 

11/25 Forslag til nye rutiner for Fasteaksjonen Diakonens evaluering av 

rutiner for fasteaksjonen 

12/25 Retningslinjer for Kirkemusikalsk fond Høringsutkast 
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Møte med diakoniutvalget 

Diakon Inger og diakoniutvalget tok en gjennomgang av en påbegynt revidert utgave av 

diakoniplanen. Det er på tide å rullere eller revidere gjeldende diakoniplan, som ble 

vedtatt 6. juni 2018, og sist oppdatert 22. januar 2020. Den planen var vedlagt 

innkallingen.  

 

Sak 10/25 og 11/25 ble behandlet mens diakoniutvalget er til stede. 

 

Konklusjon 

Gruppa som jobber videre med forslaget til diakoniplan, er Inger og diakoniutvalget, 

supplert med Margareth, dersom hun har anledning og ønsker å være med på dette 

arbeidet. Frist for ferdigstilling: Første møte i menighetsrådet på nyåret 2026. 

 

2. Kort om hva som har skjedd i kirkeutvalgene siden sist 

a. Frengen v/Irene 

Yoga i kirka. Det var helt fantastisk. Thala og Jorunn hadde opplegget. Dempet 

musikk, Thala leste fra Bibelen. Finvær, så dørene var åpne og de kunne høre 

fuglesangen. Velsignelsen og sunn mat. 17 var med på dette. Dette kunne folk 

tenke seg mer av.  

Salmekvelden 3. juni ble også en nydelig kveld.  

 

b. Stadsbygd v/ Vigdis 

Høstkonserten er flyttet til søndag 12. oktober klokka 18. 

 

3. Orientering fra prestetjenesten 

Ingunn orienterte. Full fart med nye konfirmanter. Ny kirketjener i Rissa: Kurt Rønning. 

 

4. Drop-in bryllup 14. juni  

Ingunn orienterte. Det er fire par som har meldt seg til drop-in bryllup. Vielsene blir kl 

11:00, 11:30, 12:00 og 12:30. Ingunn og Cato blir prester, tar to vielser hver. Ruth Rein 

ordner med blomsteroppsatser til å pynte kirka.  

 

Konklusjon 

I tillegg til de to prestene, blir Jens Ola, Ingunn F. og Vigdis med og hjelper til med det 

praktiske. Værmeldingen er god, men om det blir behov, kan det gamle bårerommet 

brukes til kakeservering etter vielsene. 

 

5. Misjon i hagen 15. juni  

Jens Ola orienterte. Arbeidskomiteen har sitt siste komitemøte 11. juni, der de tar en siste 

gjennomgang av det som må gjøres før og under årets Misjon i hagen på Stadsbygd 

prestegård 15. juni kl. 14-17.  

 

Konklusjon 

Alle må levere inn sine loddbøker til Jens Ola innen søndag kl. 14:00.  
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Gevinstene er blomsterampler fra Fallmyr gartneri.  

Alle som har lovet å ta med kake eller påsmurt mat, må komme med dette innen søndag 

kl. 13:30. Planter til plantesalget må leveres inn seinest kl. 14.  

 

6. Sommerfest torsdag 28. august kl. 18. 

Årets sommerfest for menighetsrådet finner sted på verandaen på 

ammunisjonsarbeidshuset ved inngangen til Fjellhallen. Hvis været ikke er godt nok til å 

sitte ute, blir festen inni huset. Lena og Helena ordner alt. Alle betaler en egenandel, et 

sted mellom 100 og 150 kr per person.  

 

7. Såkornmidler 2025  

Nidaros såkornfond består av rest- og utjamningsmidler fra trosopplæringen. 23. april ble 

det klart at det blir en utlysningsrunde av såkornmidler for 2025/2026.  

Nidaros bispedømmeråd prioriterer prosjekter rettet mot barn og ungdom. Alle råd og 

grupper innen Den norske kirke i Nidaros bispedømme kan søke.  

Søknadsfristen i 2025 er 15. august. Søknadene behandles i bispedømmerådets møte 2. 

september. Lenke til nettstedet: Nidaros såkornfond - Nidaros biskop og bispedømmeråd. 

Preses i bispemøtet.  

Sven Olav Høivik ber Rissa felles menighetsråd om at familie-julemusikalen Slaveprinsen 

kan søke om Såkornmidler gjennom menighetsrådet, slik vi har åpnet for flere ganger 

tidligere.  

Konklusjon 

Det er greit at menighetsrådet står som formell søker for årets Slaveprinsen-arrangement. 

Finn Yngvar lager en søknadsmal og sender den til alle kirkeutvalgsledere. Utfylt 

søknadsmal sendes Finn Yngvar innen 1. august. Han fyller inn det digitale skjemaet, som 

går direkte til bispedømmekontoret.  

 

 

  

https://www.kirken.no/nb-NO/bispedommer/nidaros/tema/nidaros%20s%C3%A5kornfond/
https://www.kirken.no/nb-NO/bispedommer/nidaros/tema/nidaros%20s%C3%A5kornfond/
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ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

10/25 Kirketelt på Rissamartnan 2025 Notat fra diakonen 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd er enige med komiteen for Kirketeltet 2025 om at det bør 

skaffes noe mere utstyr til martnan, slik at man ikke er avhengig av å låne så mye fra 

andre organisasjoner eller private. Utgiftene fordeles slik mellom menighetsrådet og 

diakoniutvalget: 

a. Menighetsrådet dekker utgiftene til et nytt telt, av samme størrelse som vi har lånt 

av Kystpilegrimsleias venner tidligere, kostnad ca. 8 000 kr (minus mva., som 

refunderes). 

b. Menighetsrådet dekker utgiftene til fire sammenleggbare bord, av samme type 

som dem de har i Stadsbygd kirke, kostnad 2 000 kr (minus mva., som 

refunderes). 

c. Diakoniutvalget skaffer et nytt, dobbelt vaffeljern og vanndunker. 

2. Bemanningsplanen ser fornuftig ut. Menighetsrådet utfordrer kirkeutvalgene til å fylle opp 

de resterende plassene. Det er viktig at det er folk fra flere deler av Rissa på de ulike 

vaktene.  

3. En fullstendig oversikt over alt utstyr som trengs til Kirketeltet, og hvor det er lagret, skal 

foreligge i løpet av høsten.  

 

Saksopplysninger 

Menighetsrådet vedtok i forrige møte at vi i møtet 10. juni skulle vedta målsetting for Kirketeltet 

2025, få framlagt en plan for innhold og gjennomføring av dagen, inkludert bemanning og hvilke 

brosjyrer og plakater som bør lages for å presentere menighetenes mangfoldige arbeid. 

Menighetsrådet ønsker også en plan over hvilket utstyr som trengs til martnan og hvor alt 

materiell skal lagres. Komiteen for Kirketeltet 2025 skulle også vurdere om det skal anskaffes et 

ekstra telt, og sørge for at vi får en plassering i martnasområdet med tilstrekkelig tilgang til 

strøm. Komiteen består av diakon Inger, resten av diakoniutvalget og Arild og Finn Yngvar, 

oppnevnt av menighetsrådet.  

Komiteen hadde møte 21. mai. I møtet ble komiteen enige om dette: 

Mål for Kirketeltet 2025: 

• Å vise at kirka er en aktiv del av lokalsamfunnet – blant annet ved å informere om de 

ulike tilbudene ute i soknene høsten 2025.  

• Å være et ikke-kommersielt alternativ med grønn profil 

• Å være en oase for mennesker som har behov for et pusterom, og kanskje noen å snakke 

med. 

Innhold og praktisk gjennomføring: 

• Det er bestilt samme plass som i fjor, A2, 12 meter (utenfor Barneverntjenestens lokaler i 

Kremmergården). 
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• Viktig at vi har nok strøm/ikke behøver å være redd for at sikringene ryker. Skal vi bruke 

både to vaffeljern, kaffetrakter og vannkoker, trenger vi minst 8 kW. Plan A er å sikre oss 

nok strøm, plan B er å organisere oss med kaffekoking andre steder, på kirkekontoret ev. 

Kraftlaget. 

• Det fremmes forslag til menighetsrådet om å kjøpe et lite telt slik at vi slipper å være 

avhengig av å låne. Dette kan brukes i mange andre anledninger. 

• Vi ble enige om at det kjøpes inn et dobbelt vaffeljern ekstra av diakonimidler, og at dette 

står på kirkekontoret.  

• Det fremmes forslag til menighetsrådet om å kjøpe inn fire bord (180x75) på Europris. 

Disse kan slås sammen og lagres i kjelleren. Kjøpes enten inn av menighetsrådet, eller av 

diakonimidler. 

• Inger handler inn forbruksvarer inklusive kanner til drikkevann. 

• Hva er det viktig å informere om på martnan? Noen forslag: Alt som foregår i de enkelte 

menighetene utover høsten, lage plakater og foldere, bibelkurset til Hans Johan 

Sagrusten 16 oktober, leirstøtteordningen, spesielle gudstjenester som 

vandregudstjenesten på Selnes og gudstjenesten med konfirmanter i Skyråsen. 

• Vi ønsker flyteblomster, disse må lages. Ark til utklipping tas med på menighetsrådsmøtet, 

ansvar Inger. 

• Inger sjekker om det finnes flere bokmerker med fadervår + «Tro og håp» hefter.  

• Skepsis til «markedsføringsartikler» som penner osv. med logo, jf. miljø og 

bærekraft/prioritering av hva vi bruker penger til. 

• Fint hvis vi (de som har) kan ta med hjemmelaget syltetøy og saft. Lena lover rips og 

eplegele, Inger lover saft og forhåpentligvis multer. 

• Alle som skal stå i Kirketeltet, tar med 1,5 liter vaffelrøre hver. 

• Lena sjekker om det finnes sandsekker vi kan bruke til bardunering, litt penere enn 

maursyredunker… 

• Vi har tre økter, den første begynner kl 09:00, med 1 time før åpning. Forslag til 

bemanning:  

• 1. vakt, kl. 09:00-11:30: Gunn Heidi, Katharina, Finn Yngvar, Jens Ola og en fra 

KU i Stadsbygd (vigdis) 

• 2. vakt, kl. 11:15-13:45: Lena, Ingunn F., Helga Marit og en fra KU i Rissa 

• 3. vakt, kl. 13:30-16:00: Arild F., Ingunn F., Jens Kåre og en fra KU i Hasselvika 

eller Frengen 

(Diakon Inger og Ingunn prest kommer i tillegg til de oppsatte på vakt). 

 

Det er ennå ikke laget en fullstendig oversikt over alt utstyr som trengs til Kirketeltet, og hvor det 

er lagret. Denne vil komme etter hvert. Diakon Ingers notat til møtet 21. mai er vedlagt. Det er 

et flott utgangspunkt for å lage denne oversikten. Hovedlager skal være kirkas lagerlokaler i 

kjelleren på rådhuset. Der er det god plass til det meste.  

 

Forslag til vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd er enige med komiteen for Kirketeltet 2025 om at det bør 

skaffes noe mere utstyr til martnan, slik at man ikke er avhengig av å låne så mye fra 

andre organisasjoner eller private. Utgiftene fordeles slik mellom menighetsrådet og 

diakoniutvalget: 
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a. Menighetsrådet dekker utgiftene til et nytt telt, av samme størrelse som vi har lånt 

av Kystpilegrimsleias venner tidligere, kostnad ca. 8 000 kr (minus mva., som 

refunderes). 

b. Menighetsrådet dekker utgiftene til fire sammenleggbare bord, av samme type 

som dem de har i Stadsbygd kirke, kostnad 2 000 kr (minus mva., som 

refunderes). 

c. Diakoniutvalget skaffer et nytt, dobbelt vaffeljern og vanndunker. 

2. Bemanningsplanen ser fornuftig ut. Menighetsrådet utfordrer kirkeutvalgene til å fylle opp 

de resterende plassene. Det er viktig at det er folk fra flere deler av Rissa på de ulike 

vaktene.  

3. En fullstendig oversikt over alt utstyr som trengs til Kirketeltet, og hvor det er lagret, skal 

foreligge i løpet av høsten.  

 

Menighetsrådets behandling 

Finn Yngvar kontakter kirkevergen før innkjøp, for å forsikre oss om at vi får mva-refusjon på 

utgiftene til telt og bord. AU sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

11/25 Forslag til nye rutiner for Fasteaksjonen Diakonens evaluering av 

rutiner for fasteaksjonen 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd mener det er fornuftig å fordele oppgavene knyttet til 

Fasteaksjonen på flere, slik det foreslås i dokumentet «Evaluering av rutiner for 

Fasteaksjonen – menighetenes årlige innsamlingsaksjon til Kirkens Nødhjelp». 

2. Diakoniutvalget fungerer som ansvarlig fasteaksjonskomite. Diakoniutvalgets medlemmer 

fra hvert sokn får oppgaven som lokale koordinatorer, som samarbeider med 

kirkeutvalgene om den praktiske gjennomføringen, slik den er beskrevet i punkt 4 og 5 i 

forslaget til nye rutiner.  

3. For at dette skal bli en bærekraftig løsning, er det avgjørende at kirkekontoret stiller med 

sin kompetanse og sine administrative ressurser, slik at de frivillige ute i menighetene ikke 

opplever at oppgaven blir for stor og krevende. 

4. Når forslaget er bearbeidet, sendes det på høring til kirkevergen, diakoniutvalget og 

kirkeutvalgene, slik at de får anledning til å komme med sine innspill. Høringsfristen settes 

til 25. september 2025. 

5. Rutinene for Fasteaksjonen tas opp til endelig behandling i menighetsrådets møte 13. 

oktober 2025. 

 

Saksopplysninger 
Diakon Inger har skrevet en evaluering av og forslag til nye rutiner for gjennomføring av 

Fasteaksjonen. Dokumentet er vedlagt innkallingen.  

Inger skriver at organisering og administrering av Fasteaksjonen er en altfor omfattende og 

kaotisk oppgave for henne alene. Hun har etter hvert opparbeidet seg en forholdsvis god 

kjennskap til bygdene, men kjenner absolutt ikke alle rodene. Det er en stor jobb å fordele 
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konfirmantene på rodene. Her tror hun det er viktig at den enkelte menighet tar over ansvaret i 

samarbeid med prestene, som er de som kjenner konfirmantene best, og eventuelt kan komme 

med innspill til justeringer/tilrettelegginger av rodene og tips om hvem som har foreldre som ikke 

kan bistå.  

Det samme gjelder utfordringen med å få flere voksne til å gå. I år var det ingen som meldte seg 

«frivillig» til tross for oppfordringer både via menighetsbladet og på sosiale medier. De voksne 

som går med bøsse, er folk som Inger kjenner og som hun har spurt direkte. Her er det en fordel 

med lokal tilhørighet. 

I tillegg kommer alle henvendelser om endring av dag, tidspunkt, konfirmanter som ikke kommer 

osv. Det blir mange tråder å holde orden på.  

I forslag til nye rutiner foreslår Inger at den enkelte menighet (kirkeutvalg + diakoniutvalg?) har 

ansvar for å montere bøssene de trenger, og at disse hentes på kirkekontoret. De har også 

ansvar for å oppdatere rodene og fordele konfirmanter og eventuelt andre bøssebærere, som de 

skaffer. Det finnes gode kart for alle de nåværende rodene på kirkekontoret. Disse kan 

oversendes digitalt. Bøssene deles ut lokalt og leveres på kirkekontoret eller direkte i banken. 

De øvrige punktene i forslaget til rutiner skiller seg ikke så mye fra de gamle rutinene. Det betyr 

at det fortsatt vil være diakonen som har kontakten med Kirkens Nødhjelp (KN) i forkant av 

aksjonen, skaffer og supplerer nødvendig materiell, fordeler plakater til opphenging, sørger for 

informasjon til publikum og til konfirmanter med foresatte, gjør avtaler med banken og 

rapporterer til KN. Nytt i forslaget er at prestene har ansvar for å ta ut og kvalitetssikre lister over 

konfirmantene med nødvendig kontaktinformasjon.  

AU har drøftet forslaget til nye rutiner. AU er redd for å legge for mange nye oppgaver med stort 

ansvar på kirkeutvalgene. AU foreslår derfor at diakoniutvalget får oppgaven som den ansvarlige 

fasteaksjonskomiteen. Diakoniutvalget har medlemmer fra alle sokn. Disse kan stå som lokale 

koordinatorer og samarbeide med kirkeutvalgene om den praktiske gjennomføringen av 

fasteaksjonen, slik det er beskrevet i punkt 4 og 5 i forslaget til nye rutiner.  

For at dette skal bli en bærekraftig løsning, er det avgjørende at kirkekontoret stiller med sin 

kompetanse og sine administrative ressurser, slik at de frivillige ute i menighetene ikke opplever 

at oppgaven blir for stor og krevende.   

 

Forslag til vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd mener det er fornuftig å fordele oppgavene knyttet til 

Fasteaksjonen på flere, slik det foreslås i dokumentet «Evaluering av rutiner for 

Fasteaksjonen – menighetenes årlige innsamlingsaksjon til Kirkens Nødhjelp». 

2. Diakoniutvalget fungerer som ansvarlig fasteaksjonskomite. Diakoniutvalgets medlemmer 

fra hvert sokn får oppgaven som lokale koordinatorer, som samarbeider med 

kirkeutvalgene om den praktiske gjennomføringen, slik den er beskrevet i punkt 4 og 5 i 

forslaget til nye rutiner.  

3. For at dette skal bli en bærekraftig løsning, er det avgjørende at kirkekontoret stiller med 

sin kompetanse og sine administrative ressurser, slik at de frivillige ute i menighetene ikke 

opplever at oppgaven blir for stor og krevende. 
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4. Når forslaget er bearbeidet, sendes det på høring til kirkevergen, diakoniutvalget og 

kirkeutvalgene, slik at de får anledning til å komme med sine innspill. Høringsfristen settes 

til 25. september 2025. 

5. Rutinene for Fasteaksjonen tas opp til endelig behandling i menighetsrådets møte 13. 

oktober 2025. 

 

Menighetsrådets behandling 

Enstemmig vedtatt. Finn Yngvar legger inn endringene i rutinene som følger av vedtaket, 

før rutinene sendes ut på høring. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

12/25 Retningslinjer for Kirkemusikalsk fond Utkast til nye retningslinjer 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Retningslinjer for Kirkemusikalsk fond for Rissa-soknene sendes på høring til kantor, 

kirkeverge, alle kirkeutvalg og diakoniutvalget. 

2. Høringsfristen settes til 25. september 2025. 

3. Retningslinjene tas opp til endelig behandling i menighetsrådets møte 13. oktober 2025.  

 

Saksopplysninger 
Rissa felles menighetsråd tar opp igjen saken om å lage retningslinjer for et kirkemusikalsk fond, 
etter at Indre Fosen kirkelige fellesråd i møte 29. april fattet slikt vedtak i sak 14/25: 

«Fellesrådet setter stor pris på det musikalske arbeidet som menighetsråd, kirkeutvalg og 
kantor beriker våre menigheter med.  

Indre Fosen kirkelige fellesråd velger å ikke etablere musikalsk fond. Dersom menighetene 
selv ønsker å etablere lokalt fond, står de fritt til dette. Fond for tidligere Leksvik videreføres 
som i dag.» 

AU synes det er fornuftig å etablere et lokalt kirkemusikalsk fond for Rissa-soknene. 

Kirkemusikalsk fond har som mål å støtte og utvikle kirkemusikalske aktiviteter i menighetene. 

Fondsmidlene skal brukes til tiltak som fremmer kirkemusikkens kvalitet, bredde og 

tilgjengelighet for menighetene og lokalsamfunnet. AU sitt forslag til retningslinjer følger som 

vedlegg til innkallingen. Det er gjort noen små endringer siden forslaget ble sendt ut i mars. Den 

viktigste endringen er at AU foreslår at fordeling av overskudd mellom arrangør (ofte et 

kirkeutvalg) og fondet skal avtales på forhånd, og at arrangøren, når det er et kirkeutvalg, ikke 

skal sitte igjen med mindre enn 2/3 av overskuddet. Overskudd fra salmekvelder og 

kirkekonserter er en viktig inntektskilde for kirkeutvalgene. Ved å vedta at kirkeutvalgene skal ha 

minimum 2/3 av overskuddet, synliggjør vi hvor verdifull den lokale, frivillige innsatsen er.  

Retningslinjene sendes ut på høring til kantor, kirkeverge og kirkeutvalg før de vedtas endelig av 

menighetsrådet i løpet av høsten 2025. AU foreslår at fondet forvaltes av et utvalg oppnevnt av 

menighetsrådet. Utvalget består av representanter fra menighetsrådet/kirkeutvalgene, kantor og 

eventuelt andre relevante aktører, som menighetsrådet ønsker å ha med.  

Kantor Olegs er velkommen til å delta på møtet under behandlingen av denne saken, dersom han 

ønsker det.  
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Forslag til vedtak 

1. Retningslinjer for Kirkemusikalsk fond for Rissa-soknene sendes på høring til kantor, 

kirkeverge, alle kirkeutvalg og (her kan menighetsrådet komme med eventuelle forslag til 

flere høringsinstanser). 

2. Høringsfristen settes til 25. september 2025. 

3. Retningslinjene tas opp til endelig behandling i menighetsrådets møte 13. oktober 2025.  

 

Menighetsrådets behandling 

Inger er opptatt av at overskudd fra konserter til inntekt for veldedige formål (fasteaksjonen, 

misjonsprosjektet etc.), må kunne gå uavkortet til formålet, uten at en andel settes av til det 

kirkemusikalske fondet. Dette kan vurderes i det enkelte tilfellet. Men forslaget til retningslinjer 

setter ingen stopper for at hele overskuddet kan gå til veldedige formål. 

Dersom profesjonelle musikere leier kirka for å holde konsert, mener Finn Yngvar og Jens Ola at 

det være aktuelt å drøfte med kirkevergen om leien av kirka også bør inneholde en andel som 

går til det kirkemusikalske fondet.   

Olegs er opptatt av inntektskilder til det kirkemusikalske arbeidet. Han er usikker på hvor mye tid 

han kan bruke på konserter og salmekvelder i alle kirker. Det kan derfor bli færre arrangementer 

framover som kan bidra til å fylle opp fondet. Det kan være aktuelt med egne kirkeofringer til 

fondet, eller at en del av et eventuelt driftsoverskudd i menighetsrådets regnskap, kan gå til det 

kirkemusikalske fondet.  

Inger foreslo at diakoniutvalget blir høringsinstans.  

Olegs foreslo at vi har et arbeidsutvalg som setter opp en årlig kirkemusikalsk kalender, for å 

sikre at kirkemusikalske arrangementer er koordinert. Finn Yngvar foreslo at vi tar dette opp som 

sak i det samme møtet som vi skal vedta retningslinjer for det kirkemusikalske fondet. En mulig 

løsning er at utvalget som skal forvalte fondsmidlene også tar ansvar for koordineringen av de 

kirkemusikalske arrangementene. 

Menighetsrådet vedtok enstemmig å sende retningslinjene på høring til kantor, kirkeverge, alle 

kirkeutvalg og diakoniutvalget.  

 

 

 

 


